
Protokoll nr 4, styrelsemöte 2018-05-07 Paragraf 36 - 46. 
 
Närvarande (* ej närvarande)  
Ove Johansson, ordf.   Kenneth Wisén   
Stig Andersson   Mats Gustafsson  
Marianne Nelsson   Romano Percat, suppleant    
Heimo Käki   Bengt Johansson, suppleant  
Kurt Larsson 
  
§ 36 Mötets öppnande  
        Ordf. Ove Johansson hälsade de närvarande välkomna och förklarade    
        mötet öppnat  
 

§ 37 Godkännande av dagordning.  
         Dagordningen godkändes.  
 
§ 38 Val av protokolljusterare  
         Att justera protokollet valdes Bengt Johansson 
 

§ 39 Föregående mötesprotokoll  
         Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.  
 

§ 40 Rapporter  
        a) Ekonomi 
        Följer prognos. 
 

        b) Medlemmar  
        Antal medlemmar för närvarande 595 st.  
 

        c) Hallunderhåll 
        Fk noteringar från 180328 (se bilaga 1) 
        Efter genomgång av Sten Ivarssons utredning, angående behovet för att 
        säkerställa vår el i anläggningen, så ligger ett förslag på åtgärder som 
        behöver göras. Kostnad cirka 60 000 kronor. Styrelsen beslutad ge Sten 
        Ivarsson uppdraget att slutföra arbetet enligt förslaget. (se bilaga 2) 
 

         d) Banunderhåll  
         Arbetet med dämpare fortgår på inomhusbanorna under sommaren.  
 
        
  



         e) Seriespel  
         Seriespelet utomhus startade fredagen 4 maj.   
      
         f) Tävlingar  
         24/3 genomfördes en allianstävling med gott resultat. 
  
         g) Lotteri  
         Fungerar bra 
  
         h) Uthyrning  
         Fungerar. 
 

         i) Sponsring  
         Har fått en del avhopp under våren. 
  
         j) Servering  
         Under kontroll 
 

         k) Samrådsgruppen  
         Fanns inget 
 

         l) Övriga rapporter  
         Fanns Inget 
 

§ 41 Val av kommittéer  
         Serie-och tävlingskommitté:  
         Bengt Johansson och Ove Johansson.  
 

         Bankommitté:  
         Kurt Larsson, Eije Eliasson, Rolf Bengtsson, Göran Bondesson och 
         Jan-Erling Karlsson 
  
         Fastighetskommitté:  
         Björn Lindell, Kenneth Wisén, Kjell Berglund, Leif Qvarford, Helge Bloch,  
         Romano Percat, Tore Malmgren och Kalle Blücker, Sten Ivarsson och Bertil  
         Berggren 
   
         Kommitté för hemsidan:  
         Ove Johansson, Elvy Nilsson och Laila Johansson. 
 
         Sponsringskommitté:  
         Romano Percat och Stig Andersson.  



         Lotterikommitté:  
         Heimo Käki och Mats Gustavsson   
 

         Sjukvårdskommitté: 
         Mona Larsson och Gunvor Byström  
     
         Café: 
         Marianne Nelsson och Bengt Johansson 
          
         Uthyrning: 
         Lennart Henriksson. 
 

§ 42 Årets utomhusveksamhet 
        Omfattande (se bilaga 3) 
 

§ 43 Anläggning av fler utomhusbanor. 
        10 nya utomhusbanor har anlagds under våren. Beräknad kostnad på  
        100 000 kronor. 
  
§ 44 Övriga frågor  
        Marianne tog upp ang. försäkringar när vi spelar boule och vad som gäller 
        När vi åker till andra orter och spelar.  
        Frågan om träningstiderna för klubbarna togs upp och diskuterades.  
        Beslutade att sända denna fråga till samrådsgruppen att reda ut mellan  
        klubbarna.  
 

§ 45 Nästa möte  
         Måndagen den 18 juni klockan 09.00  
 

§ 46 Avslutning  
        Ordföranden Ove Johansson tackade de närvarande och förklarade mötet  
        avslutat.  
 

Vid protokollet                       Justeras  
 
 
 
Heimo Käki         Ove Johansson  Bengt Johansson                         

       Ordförande 
 
 


